
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

15/2019. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2019. december 4-ei munkaterv szerinti 

nyílt üléséről 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Szanyi Gábor, Kindl Attila és Przygoczki Ferenc bizottsági tagok  

Távol volt: Gyuga Mihály, Molnár István, Szabó Ferenc bizottsági tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 órakor megnyitotta. Megállapította, 

hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi 

pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

233/2019. (XII.4.) VFKB határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. december 4-ei munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2019. december 10-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

4. A Képviselő-testület 2019. december 10-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett az 1. napirendi ponton belül nem tárgyalandó napirendi pontokra: 

− A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

rendelettervezet  

−    Az Oroszlányi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

− Oroszlány város 2020. évi egészségügyi programja 

− Oroszlány Város Önkormányzatának 2020. évi ünnepi programterve, kiemelt rendezvényei és az 

Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 2020. évi munkaterve  

− Oroszlányi Közösségi Színtér alapító okiratának módosítása 

− Döntés kölcsönszerződések módosításáról 

− Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány, Bokod, Kecskéd, 

Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén tárgyú közbeszerzési eljárás 

feltételrendszeréről 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak a nem tárgyalandó napirendi pontokról.  

A bizottság a tárgyalandó napirendi pontokat nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

234/2019. (XII.4.) VFKB határozata  

a nem tárgyalandó napirendi pontokról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. december 4-ei munkaterv szerinti ülésén az 1. napirendi ponton belül a következő napirendi pontokat 

nem tárgyalja: 

− A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

rendelettervezet  

−    Az Oroszlányi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

− Oroszlány város 2020. évi egészségügyi programja 

− Oroszlány Város Önkormányzatának 2020. évi ünnepi programterve, kiemelt rendezvényei és az 

Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 2020. évi munkaterve  

− Oroszlányi Közösségi Színtér alapító okiratának módosítása 

− Döntés kölcsönszerződések módosításáról 

− Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány, Bokod, Kecskéd, 

Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén tárgyú közbeszerzési eljárás 

feltételrendszeréről 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett a napirendi pontokon belüli előterjesztések tárgyalási sorrendjére, 

tekintettel a meghívott vendégekre: 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− VII-VIII háziorvosi körzeti rendelők ingatlan ügye 

− Tulajdonosi hozzájárulás – Ivóvíz bekötővezeték létesítés (Horváth-hegyi dűlő) 

 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

VII-VIII háziorvosi körzeti rendelők ingatlan ügye 

Bartalus László osztályvezető kiegészítésként elmondta, hogy az érintett orvosi rendelőknek és a 

gyógyszertárnak a jelenlegi ingatlan nyilvántartási helyzete rendezetlen, nem úgy vannak a birtokviszonyok, 

ahogy az a társasházi alapító okiratban van. Ha az önkormányzat meg akarja vásárolni, annak előfeltétele, hogy 

a tulajdonosoknak a társasház alapító okirat módosítását az ingatlan nyilvántartásban át kell vezettetni. Megvan 

mindkét oldalról az értékbecslés, nagy eltérés nincs a kettő között, azok a jelenlegi természetbeni állapotot 

vették figyelembe. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, a szakértői vélemények között 1 M Ft eltérés van. Kérdése az volt, azzal, 

hogy az orvosi rendelők eladásra kerülnek, van-e szándék arra, hogy a gyógyszertári szolgáltatás megszűnik. 

Dr. Dorsich Mátyás elmonda, ez a két orvosi rendelő kölcsönből került kialakításra, és a jelenlegi gazdasági 

szituáció azt eredményezte, hogy nem tudják a kölcsönt visszafizetni. Ha a rendelő sorsa megoldódik, akkor 

tudják üzemeltetni a gyógyszertárat, a rendelők eladásával tudnák megoldani a kölcsönt. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, elvileg az előterjesztésben olyan jellegű döntés nincs, hogy javasolják 

megvásárolni, de az eddigi hozzáállás az volt az önkormányzat részéről, ha a jogszabályoknak megfelelően az 

önkormányzat megvásárolhat belterületi ingatlanokat, akkor meg is vásárolja, ennek a két rendelőnek a 

megvásárlása ebbe a kategóriába esik. Kérte, aki javasolja a testületnek az ingatlanok megvásárlását, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

235/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a VII-VIII háziorvosi körzeti rendelők ingatlan ügyéről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a VII-VIII háziorvosi körzeti rendelők megvásárlását. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Tulajdonosi hozzájárulás – Ivóvíz bekötővezeték létesítés (Horváth-hegyi dűlő) 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a múltkori határozati javaslatuk ezzel kapcsolatban az volt, hogy az ott lévő 

ingatlan tulajdonosokkal egyeztetve kerüljön ez a terv benyújtásra, illetve ne magánszemély nyújtsa be, hanem 

az ott lévők társulása. Ezeknek a pontoknak a kérelmező eleget tett, megküldte a tervdokumentációt, 

csatlakozott több tulajdonos, látni, mely ingatlanokat érint ez az igény. Kérte, aki a határozati javaslatot 

támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

236/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

Tulajdonosi hozzájárulás megadásáról Ivóvíz bekötővezeték létesítésére a Horváth-hegyi dűlőben 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja tulajdonosi hozzájárulás megadását ivóvíz bekötővezeték – kérelem szerint történő – létesítéséhez 

a Horváth-hegyi dűlőben. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2019. december 10-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása                                                                                  

Az önkormányzati bérlakások 2020. évi üzemeltetése, javaslattétel a lakbérek 2020. évi mértékére és a 

bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2020. évi feladatokra 

Árva Ferenc az OIH Zrt. képviselője felhívta a figyelmet arra, hogy a tavalyi és idei évben az üzemeltetésre 

átadott lakások száma emelkedett, ez nem eredményezte a bérlők számának emelkedését. A karbantartási és 

felújítási munkák során az anyag- és bérköltségek emelkedtek, ez emelte az árakat. Több alvállalkozó és 

szolgáltató jelezte, hogy várhatóan 10-15 % áremelkedés lesz, plusz a vegyes tulajdonban lévő ingatlanoknál 

a közös költségek is emelkedtek. Az előterjesztés mellékletében szereplő tervezett költségeknél a bevételeket 

torzíthatja az, hogy a Petőfi udvar 4-5. felújítása július 30-ára elkészül és 2020. augusztus 1-től a várható bérlők 

beköltöztetése nem fog megvalósulni. Az előző években az üzemeltetést önkormányzati kiegészítés és 

lakbéremelés nélkül tudták megvalósítani, nem került sor önkormányzati kiegészítésre. Most a jelenlegi 

kalkulációk alapján kiegészítésre van szükség, vagy egy másik alternatíva lenne, a lakbérek emelését 

javasolnák, jelenleg a lakáspiacon Oroszlányban az igénybe vehető bérlakások száma 1500-1700 Ft/m2 áron 

valósul meg. Azt is megfogalmazták, a lakbér emelést úgy javasolnák, hogy egy része fedezné az üzemeltetési 

költségeket, a másik része a felújítási alapba menne, a lakbér emelés a következő év január 1-től lenne. 

Szeretnének változtatni a szerződéskötés módján, átmenetileg fél éves szerződést kötnének. Hiába járnak le a 

szerződések, nem tudnak érvényt szerezni a kilakoltatási moratórium miatt. Továbbá 4 érintett ingatlannál a 

jelenlegi bérlővel nem javasolják a bérleti szerződés hosszabbítását. Mivel öröklődik az önkormányzati 

bérlakások bérleti joga családon belül, valami időkorlát kerüljön megfontolásra.  

Sólyom Jöran elnök észrevétele az volt, az üzemeltető által felsorolt javaslatok ebben a 7 pontban gyökeresen 

változtatják meg a bérlakás rendszerrel kapcsolatos teendőket, ennek az előterjesztésnek a bizottságonkénti 

tárgyalása nem biztos, hogy megfelelő módszer, olyan szinten kéne lefolytatni ezt a vitát, mint a Petőfi udvar 

6-7-nél volt. Az első pont a határozati javaslatban, hogy vagy ilyen, vagy olyan, ezt nem tudta kezelni. A másik 

oldala a dolognak, 2020 évben belép a rendszerbe a Petőfi udvar 4-5. ingatlan is, az önkormányzatnak 

semmilyen véleménye nem került megfogalmazásra, ha hasonló módszerrel fog kialakulni az ottani bérleti díj, 

átrajzolja azokat az számokat, amik papíron vannak, nem látja az anyagban a 3. határozati ponthoz 

kapcsolódóan a 4 javasolt szerződésbontás következményeit, ebben nem fog állást foglalni. A kereszt féléves 

szerződéskötési technikát első körben érti, de nem tudja, hogy az elszámolásban milyen lehetséges 

problémákat vetít elő. Kérte, aki a határozati pontokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 nem szavazattal, 1 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

237/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

„Az önkormányzati bérlakások 2020. évi üzemeltetése, javaslattétel a lakbérek 2020. évi mértékére és 

a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2020. évi feladatokra” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati bérlakások 2020. évi üzemeltetése, 

javaslattétel a lakbérek 2020. évi mértékére és a bérlakás-rendszer átalakításával összefüggő 2020. évi 

feladatokra” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök elmondta, kaptak a jegyző asszonytól egy új anyagot „Közbeszerzési felelősségi rend 

meghatározása az Oroszlányi Bányászati Múzeum fejlesztéséhez” címmel, ezt szeretné a napirendi pontok 

közé felvetetni.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés napirendre 

vételéről. 

A bizottság az előterjesztés napirendre vételét nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

238/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

új napirendi pont felvételéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

felveszi napirendjei közé a „Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása az Oroszlányi Bányászati Múzeum 

fejlesztéséhez kapcsolódóan” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása az Oroszlányi Bányászati Múzeum fejlesztéséhez kapcsolódóan  

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, az előző kiírások eredménytelenek voltak, most a harmadik 

közbeszerzési kiíráshoz kell újra meghozni ezt a döntést. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, korábbi döntésüknek megfelelően ad hoc bizottságok felállítására van szükség, 

sem a szakértői, sem a döntéshozatalért felelős csapat tagjai nem változnak meg, kérte, aki a határozati javaslat 

2 pontjával egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

239/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása az Oroszlányi Bányászati Múzeum fejlesztéséhez 

kapcsolódóan” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása az Oroszlányi 

Bányászati Múzeum fejlesztéséhez kapcsolódóan” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Döntés pályázat benyújtásáról az Interreg V-A Szlovákia-Magyarország Együttműködési Program 

SKHU/1902 PA1 1.2 pályázati felhívásra  
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Sólyom Jöran elnök elmondta, a pályázat konzorcium formában kerül benyújtásra, a konzorcium javasolt 

vezetője Oroszlány lenne. Kérdése az volt, mit csinálnak, ha Oroszlány nem vállalja. 

Adorján Anett pályázati referens elmondta, aljegyző asszony vett részt az EGTC közgyűlésén és 

információs fórumain. Több magyar partner is szerepel ebben a felállásban, de korábban Oroszlány nem 

szerepelt. A mai nap folyamán sor került a közgyűlésre, és eldöntötték, hogy Kisbér lesz a konzorcium vezető, 

ennyi a változás a tegnapi anyaghoz képest.  

Sólyom Jöran elnök hozzátette, komolytalannak érzi, hogy tegnap volt egy felügyelő bizottsági ülés, itt derült 

ki, hogy a város pályázni fog egy 300 E eurós költséggel valamire, másnap már döntés van abban, hogy 

mégsem. Rossz kép kezd benne kirajzolódni a Pons Danubii működésével kapcsolatban. A játszótérrel 

kapcsolatos pályázatnak a finanszírozási modellje: 85 % uniós támogatásból, 10 % állami forrásból, 5% lenne 

önrészből, Oroszlány 5 % felett teljesített, ebből több játszótér is elkészülhetett volna. Kérdése az volt, hogy a 

műszaki tartalommal kapcsolatban milyen információk vannak. 

Adorján Anett pályázati referens elmondta, 2018 őszén készült az anyag, az akkori árak szerepelnek benne, 

azóta ez már változott. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, többször volt már állásfoglalásuk abban, hogy napelemben ne 

gondolkodjanak, a többivel egyetért. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, az nem kötelező, hogy ezek legyenek megvalósítva, szívesebben 

látná a kajakház megvalósítását. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, lehet, hogy így gondolják, de nem ez van a pályázatban. Kérte, aki a 3 

határozati ponttal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

240/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Döntés pályázat benyújtásáról az Interreg V-A Szlovákia-Magyarország   Együttműködési 

Program SKHU/1902 PA1 1.2 pályázati felhívásra” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés pályázat benyújtásáról az Interreg V-A Szlovákia-

Magyarország   Együttműködési Program SKHU/1902 PA1 1.2 pályázati felhívásra” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök kiegészítésként elmondta, alpolgármester úr szóbeli kiegészítésével egyetért, javasolta, 

hogy a pályázat benyújtásánál jelezzék ennek a műszaki tartalomnak a felülvizsgálatát ár és tartalom 

szempontjából. 

Döntés a TOP-5.3.1-16-KO1-2017-00003 azonosító számú projekt végrehajtásához kapcsolódó feladatokról 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a projekt a civil szervezetek egymáshoz való viszonyával, hagyományőrzéssel 

foglalkozik. Kérte, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

241/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Döntés a TOP-5.3.1-16-KO1-2017-00003 azonosító számú projekt végrehajtásához kapcsolódó 

feladatokról” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a TOP-5.3.1-16-KO1-2017-00003 azonosító számú 

projekt végrehajtásához kapcsolódó feladatokról” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Német- és Nyíres-dűlőkben közkifolyó ivókutak létesítése 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens kiegészítésként elmondta, a vállalkozó elkezdte a munkát. 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, holnap lesz egy fórum ezzel kapcsolatban. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a tervező 3-4 nap alatt szállította le a nyomvonaltervet és a 

költségvetési összesítőt. Az előterjesztésben benne van, hogy a Mindszenti u. hulladékudvar ivóvíz ellátását 

kivitelező cégtől kértek ajánlatot, gondolták, hogy nem húzzák az időt kétkörös ajánlatkéréssel, hanem ahhoz 

az eljáráshoz igazodva azokkal az árakkal kértek ajánlatot, kéthetes előkésztő munkát követően tegnap a 

kivitelező megkezdte a munkát. A költségvetési forrás rendelkezésre áll, önálló költségvetési sort hozna létre 

erre a képviselő-testület. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, két közkút van még a városban, most lesz 4, a másik két kút fenntartási 

költségeivel komolyabb jellegű problémák nincsenek. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, a két közkútnak, ami a Bokodi úton és a Nyíres dűlő 

elején van, 240 m3 az éves fogyasztása, a csatornadíj nélkül az éves költségük 110 E Ft. Az új közkutak 

kiépítésével ez nem foga duplájára nőni. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, az vetődött fel, ha ennek a két kútnak nem normális használata lesz, a köztéri 

kamera rendszert igénybe kéne venni. 

Lóczi Krisztián csoportvezető elmondta, van egy pályázat, kértek ajánlatot a Német- és Nyíres-dűlő telepítési 

helyszínekkel kapcsolatban.  

Bartalus László osztályvezető elmondta, ebben a pályázatban 7 db kameráról van szó. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

242/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Német- és Nyíres-dűlőkben közkifolyó ivókutak létesítése” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Német- és Nyíres-dűlőkben közkifolyó ivókutak létesítése” 

című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Sólyom Jöran elnök elmondta, volt arról szó, hogy próbálják az egyes területeket viszonylag zárt módon 

kezelni. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, ügyvéd úr megkereste az érintetteket, egy tulajdonos 

elzárkózott.  

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

243/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Árva Ferenc és Tassi József 15 óra 1 perckor elhagyta az ülést. 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, az ősz folyamán a Népekbarátsága u. 31-33. szám alatti italbolt 

működésével kapcsolatban voltak problémák, jegyző asszonytól azt a választ kapta, hogy megpróbálják jobban 

ellenőrizni, vagy a kamera lejjebb helyezésével azt a területet jobban szemmel lehetne tartani. 

Lóczi Krisztián csoportvezető elmondta, az italüzlet működésével kapcsolatban 2-3 évre visszamenőleg nem 

találtak panaszbejelentést, napi járőrözés során ott vannak, a nyári időszakban a környező padokon való 

italfogyasztás okozza a problémát. Megadta a képviselőknek a közterület-felügyelők elérhetőségét. A kamera 

áthelyezése már tervben volt. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a közterületen való alkohol fogyasztásra nem talál eljárást a táblázatban.  

Lóczi Krisztián csoportvezető elmondta, az benne van a fogyasztás tilalma megszegése néven. A kamera 

felhelyezése óta visszaesett a közterületen való italfogyasztás. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, nem véletlenül hozta meg a bizottság azt a döntést, hogy lakóépületek 

környezetében csak akkor járulnak hozzá pad kihelyezéséhez, ha a lakók a hozzájárulást megadják. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

244/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök elmondta, van a testületi anyagban a 6. pont, ehhez kapcsolódik a bizottság két napirendi 

pontja, javasolta, hogy a bizottság két napirendjével folytassák az ülést. 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

2020. évi beruházási koncepció 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ami előző évben megjelent és elfogadásra került, az bekerül a 

következő évi beruházási koncepció táblázatba, hozzárendelt számokkal, ami gyakorlati tapasztalat alapján 

kalkulált összeg. Azoknál, ahol rendelkeznek műszaki tervdokumentációval, ott a tervezői költségvetés alapján 

hozott számok szerepelnek. Most 115 soros beruházási javaslat jelent meg az osztály részéről. 

Sólyom Jöran elnök felhívta a figyelmet arra, hogy azoknál a tételeknél, ahol tervezői költségbecslés van, az 

nem friss, az áremelkedés befolyásolni fogja ezeket az összegeket. Javasolta, menjenek végig a táblázaton. 

Elmondta a Havasi M. utcával kapcsolatban lesznek ehhez kapcsolódó részletesebb számok. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a Népekbarátsága-Irinyi tengelynél hiányzik az Irinyi u., ennek a 

fejlesztése a pályázathoz kötött felhalmozási kiadásoknál látható a táblázatban, a szociális 

városrehabilitációhoz az önerő 220 M Ft. 
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Sólyom Jöran elnök elmondta, a belterületi parkolóknál 2 van nevesítve. A Pons Danubii pályázati anyagban 

a pálya kiváltására van fejlesztési javaslat. A járdákkal kapcsolatban a József Attila általános iskola környezete, 

tervbe van véve egy önálló épülettömb építése, ehhez kapcsolódva kötelező elem a parkoló fejlesztés, 16 

állásos parkoló kialakítását az önkormányzat magára vállalta.  

Bartalus László osztályvezető hozzátette, ennek a fejlesztésnek 2020 augusztusáig kellett volna 

megvalósulnia, a pályázat kiírás határidejét meghosszabbították egy évvel, ezt a projektet minimum a tervezés 

szintjén el kéne kezdeni. Ha elkezdődik az intézmény fejlesztés, költséget kell fordítani a kivitelezésre.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, a városi járdák felújítása címszó alatt a piac melletti területnél a járdák 

felújítása tervlapon az első 4 fejlesztés már megvalósult. 

Molnár István bizottsági tag 15 óra 21 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma 5 

fő. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Szolgáltató Városközpont körüli járdák felújításával lehet-e tudni, mi van, 

az épület előtti szakasz és az Iskola utca szakasz rendezve lett. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, igen. Itt alapvetően, amit hozzá lehetne kötni, az a Gárdonyi Géza 

utca közútfejlesztése, annak idején a tervezett egyirányúsítást módosították kétirányúra, de nem alkalmas két 

irányú közlekedésre.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, még van egy elem, a vasúthoz vezető járda. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ez abban az esetben érdekes, ha nem valósul meg a Fürst S. u. 

Rákóczi F. u. vasút közötti rész, mert akkor a vasút felé vezető járdán való biztonságos közlekedés érdekében 

meg kéne oldani. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Borbálai óvodai beruházás áthúzódik. 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, a kivitelező a kötbérezési eljárással kapcsolatban küldött egy 

levelet. Áthúzódó kötelezettség nem lesz.  

Sólyom Jöran elnök tájékoztatást kért a bölcsődével kapcsolatban. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, jövőre le kell folytatni a kivitelezési közbeszerzési eljárást, 2021 

lehet a befejezési határidő, nem láttak aláírt támogatási szerződést. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, a tűzoltóság garázsépületével kapcsolatban milyen információk vannak. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, egyeztettek Szabó Imre parancsnokkal, sok eldöntendő kérdés van, 

a geotechnikai vizsgálat azt mondja, hogy új épületet kell építeni, amiben a tűzoltó autókat biztonságosan 

tudják tárolni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, van egy olyan tétel, ami minden évben bekerül a költségvetésbe, a lakóépület 

felújítása, homlokzatfelújítása. Ezzel kapcsolatban egy problémája van, amikor ebből a sorból tényleges 

kifizetés volt, az állami pályázat kapcsán jelent meg, az állam felet, negyedet az önkormányzat, negyedet a 

társasház adott hozzá. Amennyiben olyan fejlesztési elemek is megvalósultak, amit a pályázat nem támogatott, 

az önrésze nőtt, több ingatlan meg is újult. Az előző ciklus elején volt szó arról, a belváros részen elindult az 

ingatlanok megújítása, valóban meg is újultak. Akkor vetődött fel az a lehetőség, hogy azok a közösségek, 

akik vállalják, hogy az épület homlokzati felújítását elvégzik, akkor ezt az önkormányzat valamilyen 

mértékben támogatja. Mivel jelen pillanatban nem látszik állami támogatás erre a területre, kérdéses, hogy 

viszonyuljon az önkormányzat a saját részének a támogatásához. Ha az önkormányzat máshoz nem, de a 

szigetelés fejlesztéshez hozzá tud járulni, támogathatónak érzi, a régi téglaépítésű házak újultak meg így. 

Javasolta, ha lehetőség nyílik, ezt a sort, ha nem is ebben a mértékben, hagyják meg. A csapadékvíznél két 

tétel kerül be. A területvásárlások a szokásos felsőtelepi kiskertek megvásárlása. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a gumis terület megvásárlásánál próbálták 

meghatározni az árat. A VÉRT csereügylet témájában a szerződés aláírásra került. A Városkapu épülete a 

rendelkezésre álló információ alapján került be. A területrendezést, ha tulajdonba kerül a felsőtelepi ingatlanok 

nagy része, el lehet kezdeni. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a Szent Borbála tér felújítása egy lehetőség egy adott terület 

rendezésére, lehet elmenni odáig, hogy a meglévő parkoló átépítése, az OKSZIK terasz átépítése, ez nem 

fontos feladat, de mint lehetőség szerepeljen a koncepcióban. A térfigyelő kamera rendszert az elmúlt 2-3 év 

gyakorlata alapján tovább lehet bővíteni. A játszóeszközök olyan sor, amire mindig lehet igény. Betettek 10 
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M Ft-ot a parkok, közterület sorra. A buszvárók kiépítésével kapcsolatban a közútfejlesztési koncepciónál lehet 

látni, hogy több képviselő által jelzett területre lehetne még építeni, nem rendeltek hozzá költséget, egy 

utasváró telepítés 7-8 M Ft. A karácsonyi díszkivilágítás folyamatos fejlesztésű. A gyalogoshíd felújítást a 

programba be kéne venni, évenként egy híd felújítása lehetne. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, tavaly 3 híd lett betervezve, de ki lett húzva. Akkor kérte, hogy a hidak 

ellenőrzésére valami teljesen más eljárás kerüljön bevezetésre, illetve a műszaki állapot függvényében a 

karbantartás is kerüljön végig gondolásra.  

Bartalus László osztályvezető elmondta, a héten megkapták a statikustól kért híd felméréseket, januárban a 

bizottság elé be fogják hozni. Az ebrendészeti telepet lehet úgy kezelni, az utóbbi 3 évben olyan mértékű 

fejlesztés volt, ami komfortosította az ottani munkát, sürgetővé vált viszont az ebrendészeti telep épületének a 

külső felújítása. A 2016-ban megvásárolt szomszédos ingatlannak az állatmenhelyként történő kialakításához 

szükséges konténer, és infrastruktúra építésére bruttó 20 M Ft-ot irányoztak elő. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az ebrendészeti feladat végrehajtása az feladat, az állatmenhely kialakítása 

karitatív. Kérdése az volt, hogy a gimnázium tetőhéjazásával kapcsolatban milyen információk vannak. 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, bele fog-e férni a 25 M Ft-ba a tetőhéjazás. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, nem fog beleférni, 2015-ben beáraztatták, ez akkori ár, most 30-50 

%-ot rá lehet tenni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, két lift van tervezve a hivatal és az OKSZIK épületébe. A belvárosi résznél az 

OTP és az Euronics udvar rendezése is régóta kérdés. A Malom tó fejlesztés működhetne a pályázati projektben 

önerő elemként.  

Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, ami 15 óra 52 perctől 16 óra 6 percig tartott. 

SZÜNET 

Sólyom Jöran elnök elmondta, azt nézzék meg, amit kivennének a tételek közül. Javasolta a Városkaput 

vegyék ki, a Korányi utcai rendelőt is.  

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, nem javasolná, hogy a Kecskédi úti fejlesztés bent maradjon. 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, igény lenne rá. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, előzetes tervek készültek. 

Bartalus László osztályvezető javasolta, e helyett tegyék be az Alkotmány úti ingatlanokat. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök javasolta, Németh Gábor véleményét kérjék ki. 

Molnár István bizottsági tag elmondta, azért nem folytatódott ott a kialakítás, mert lápos a terület. 

Szanyi Gábor bizottsági tag elmondta, a Madách I. és a Radnóti utcát összekötő részt ki kéne parcellázni. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ott van egy ivóvíz vezeték. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a Népekbarátsága u. tízemeleteseihez 1 db parkoló hely 

kialakítására lenne szükség, kérte ez kerüljön a táblázatba, a kiesett parkoló a Népekbarátsága u. 31-33-nál 

lehetne. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a fórumon egyet támogattak a lakosok. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, ott 400 lakás van, gyengén ellátott parkolók szempontjából. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Népekbarátsága u. 33-nál javasolná a parkoló kialakítását. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a Svandaberegi-patak melletti parcellázással kapcsolatban beszélt 

Németh Gáborral, a szennyvíz gerinc bent van, az ivóvíz vezeték is, 9 kijelölt építési parcella van. Oda egy-

két szolgálati lakást lehetne építeni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Szolgáltató Városközpont körüli járdák felújítását parkolópályára tenné. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a közvilágitással kapcsolatban prioritást kaphatna az Erőműi tópart. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, érdemes lenne végig gondolni a tóparton. Kaptak egy olyan megkeresést, 

hogy a jelenlegi közvilágítási hálózatot ingyen átállítanák LED technológiára, a világítási díjért cserébe. 
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Bartalus László osztályvezető elmondta, ha akkor megépítették volna, vissza is térült volna.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, az Erdész utcai csapadékvíz elvezetéssel kapcsolatban milyen információ van. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, módosították az Erdész utca csapadékvíz elvezetés műszaki 

tartalmát, az utca mélypontján egy gyűjtő aknát telepítenének, amit levezetnének a Kertekalja-patak irányába. 

Sólyom Jöran elnök javasolta, a gumis telket lehetne törölni. Kérdése az volt, hogy a felsőteleppel 

kapcsolatban van-e valamilyen terv. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, van, azok a térképek, amiket az értékesítéssel kapcsolatban szoktak 

készíteni, arra rá van applikálva a rendezési terv szabályozása. 

Sólyom Jöran elnök kérte, a következő ülésen beszéljék ezt meg. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a Tópart lakópark lakói aláírást gyűjtöttek, kérték, hogy a 

kivezető járdához épüljön gyalogátkelő.  

Szanyi Gábor bizottsági tag 17 órakor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma 4 fő. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az OKSZIK parkolónál sokallja az összeget.  

Szanyi Gábor bizottsági tag 17 óra 2 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma 5 

fő. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, meghagyja a sort, hogy OKSZIK uszoda park és terasz rendezés. 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, a művelődési háznak van terve a terasszal. 

Sólyom Jöran elnök javasolta, az ebrendészeti telepre szánt összeget csökkentsék a felére. Ha idén 

szeretnének foglalkozni a közlekedési koncepcióval, akkor el kéne gondolkodni a kisteherautók városból való 

kirakásán, kellene egy teherautó parkoló, a BorgWarner Kft. mellett lehetne, javasolta, gondolkodjanak el, hol 

fog teherautó parkoló épülni a városban, lehetne fizetős szolgáltatás is, az OIH Zrt.-nek árbevétele is lehetne. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ezt a közútfejlesztési koncepcióba tegyék. 

Sólyom Jöran elnök kérte, a táblázatot, amiben maradtak, küldje meg a bizottsági tagoknak. Kérte, aki a 

módosításokat elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

245/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a 2020. évi beruházási koncepcióról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja a módosított 2020. évi beruházási koncepciót. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran szünetet rendelt el, amely 17 óra 29 perctől 17 óra 36 percig tartott. 

SZÜNET 

Helyi közutak, parkolók és járdák 2020. évi közlekedésfejlesztési koncepciója  

Sólyom Jöran elnök elmondta, ebben a táblázatban azt tartották nyilván, milyen tevékenység hova tartozik, 

melyek az érintett területek, a táblázat tematizálva van a főbb városrészekre. Kérte, hogy a megjegyzés résszel 

ne foglalkozzanak. 

Bartalus László osztályvezető kiegészítésként elmondta, ami ki lett küldve a bizottságnak, az módosult két 

okból, be lett jelölve sárgával, amit Szanyi Gábor és Szabó Mihály javasolt.  

Sólyom Jöran elnök javasolta, blokkonként menjenek végig a táblázaton.  

Ezt követően a bizottság tagjai priorizálták a táblázatban lévő elemeket. 
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Sólyom Jöran elnök kérte, aki a priorizált táblázat sorokat támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

246/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a Helyi közutak, parkolók és járdák 2020. évi közlekedésfejlesztési koncepciójáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja a priorizált táblázat sorokat. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran szünetet rendelt el, amely 19 óra 27 perctől 19 óra 35 percig tartott. 

SZÜNET 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2019. december 10-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása                                                                                  

Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezése 

Sólyom Jöran elnök elmondta, zömében költségvetési rendeletek kerülnek törlésre. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

247/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

az „Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezése” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezése” 

című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Egyes önkormányzati rendeletek módosítása 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a bizottságok miatt kellett módosítani a rendeleteket. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

248/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

az „Egyes önkormányzati rendeletek módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Egyes önkormányzati rendeletek módosítása” című 

előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. évi munkaterve 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

249/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

 az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. évi munkaterve” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2020. évi munkaterve” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javasolta, a 17. napirendi pont tárgyalásával folytassák az ülést. 

Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, 

Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén tárgyú közbeszerzési eljárás feltételrendszeréről 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, az orvosi ügyelet helye megváltozna, a szakrendelő intézet magas 

árajánlatot küldött a helység bérletére vonatkozóan. Az eddigi szolgáltatást nyújtó céggel volt egy egyeztetés, 

megtekintették a helyet a Szolgáltató Városközpontban, közben az ÁGM is felmondta a bérleti szerződését, 

felszabadult a helység, és arról kéne dönteni, támogatják-e, hogy a helység elkészülte után az orvosi ügyelet 

ott fogja kifejti a tevékenységét a továbbiakban.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, pénzügyi kérdés, de fontos, ha megváltoztatják az orvosi ügyelet helyét, új 

ingatlanban lesz, ami az önkormányzaté, az Interambulance vállalná az átalakítását.  

Szabó Mihály alpolgármester javasolta, hogy az 1. pont tartalmazza, hogy a központi ügyelet helyszíne 

április 1-től a Szolgáltató Városközpont. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

250/2019. (XII.4.) VFKB határozata 

a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet ellátása Oroszlány, Bokod, Kecskéd, 

Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén tárgyú közbeszerzési eljárás 

feltételrendszeréről” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyelet 

ellátása Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén tárgyú 

közbeszerzési eljárás feltételrendszeréről” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javasolta, kérhetik, hogy vizsgálják meg annak a lehetőségét, hogy előbb nem lehetne-

e, március 31-re. 

3.       NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság nyílt ülését 19 óra 44 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 


